
Zápis z valné hromady divize č. 14 Zlínské divize  
konané dne 24. dubna 2017 v Kroměříži v 19.00  

 

Valná hromada Zlínské divize se konala dne 24. dubna 2017 od 19.00 s tímto programem 

1. Zahájení 
2. Volba orgánů VH (předseda, zapisovatel, ověřovatel zápisu, komise mandátová, sčítací, volební a 

návrhová) 
3. Schválení programu jednání 
4. Zpráva o činnosti za uplynulé období 
5. Zpráva o hospodaření za uplynulé období 
6. Zpráva dozorčí komise za uplynulé období 
7. Volba delegátů (8 delegátů + 4 náhradníci) na řádné a mimořádné výroční konference ČSTS 
8. Návrhy pro jednání mimořádných a řádných výročních konferencí ČSTS 
9. Diskuse 
10. Usnesení 
11. Závěr  

 

Prezence proběhla dle platného jednacího řádu ČSTS. 

Přítomni: 

• 153 hlasovacích (včetně plných mocí) 

• 83 hlasů volebních (včetně plných mocí) 

1. V plánovaném čase zahájení jednání nebyl přítomen dostatek členů. V souladu s čl. 17 odst. 5 bylo proto 
jednání zahájeno o jednu hodinu později, tj. ve 20.00. Od tohoto okamžiku byla valná hromada 
usnášeníschopná. 

2. Jednání bylo zahájeno předsedou Zlínské divize Mgr. Lindou Henzélyovou. 

3. Radek Felcman navrhnul za předsedu valné hromady Lindu Henzélyovou, Linda Henzélyová navrhla 
Radka Felcman. Nejprve se hlasovalo o prvním návrhu. 

Hlasování č. 1: pro 153, proti 0, zdržel se 0. Předsedou valné hromady byla zvolena Linda Henzélyová, o 
druhém kandidátovi se dále nehlasovalo. 

4. Linda Henzélyová navrhla jako zapisovatele VH Martina Kolaříka, Radek Felcman navrhnul jako 
ověřovatele Dušana Starečka. 

Hlasování č. 2: pro 153, proti 0, zdržel se 0. Zapisovatel a ověřovatel zápisu byli zvoleni. 

5. Do komisí byli navrženi a následně v samostatných hlasováních schváleni tito kandidáti (hlasování je 
zapsáno jako pro/proti/zdržel se): 

o Mandátová komise: 
Pavla Hudečková, Zbyněk Krajča, Jiří Pohlodek, hlasování č. 3: 153/0/0. 

o Sčítací komise: 
Denisa Baďurová, Jiří Herůdek, Radim Přádka, hlasování č. 4: 153/0/0. 

o Volební komise: 
Barbora Kocmanová, Radek Felcman, Dagmar Tesaříková, hlasování č. 5: 153/0/0. 

o Návrhová komise: 
Martin Kolařík, Alena Starečková st., Zbyněk Krajča, hlasování č. 6: 153/0/0. 

6. Schválení programu jednání 

Nikdo z přítomných nepřednesl žádné návrhy na doplnění programu jednání. 

Hlasování č. 7: pro 153, proti 0, zdržel se 0. Program jednání byl schválen. 

7. Zprávu o činnosti za uplynulé období přednesla Linda Henzélyová. 



8. Zprávu o hospodaření za uplynulé období přednesla Linda Henzélyová. O zprávě se diskutovalo: 

• Obecně jsou problémy s placením faktur vystavených na ČSTS a divizi — faktury se neplatí ani po 
opakovaných urgencích, tento stav je neudržitelný. Vznikají druhotné účetní problémy, které hrozí 
postihy fakturujících. 

• Dále jsou problémy s evidencí plateb v divizní pokladně — platby nemají zřejmou identifikaci (popis) 
a je velmi obtížné dohledávat, jak jsou platby (v souladu s divizními pravidly) párovány. 

9. Pavla Hudečková přednesla zprávu o dozorčí komise — za uplynulé období se neřešil žádný případ. 

10. Volba delegátů (8 delegátů + 4 náhradníci) pro výroční konference ČSTS 

Byli navrženi tito kandidáti na delegáty: 

Dušan Stareček, Alena Starečková ml., Radek Felcman, Tomáš Chudárek, Jiří Herůdek, Martin Kolařík, 
Jiří Pohlodek, Radim Přádka. 

Za kandidáty na náhradníky delegátů byli navrženi: 

Bohdan Chrenovský, Ladislav Peřestý, Alena Starečková st., Babora Kocmanová, Pavla Hudečková. 

Martin Kolařík navrhnul volbu delegátů aklamací. 

Hlasování č. 8: pro 153, proti 0, zdržel se 0. Volba kandidátů proběhne aklamací. 

 

V souladu s §1/9b) Volebního řádu ČSTS byla volební komisí sestavena kandidátka a tato kandidátka byla 
před volbou vyvěšena po dobu 15 minut na veřejném místě. 

Kandidáti na delegáty výročních konferencí ČSTS pro rok 2017: 

Dušan Stareček, Alena Starečková ml., Radek Felcman, Tomáš Chudárek, Jiří Herůdek, Martin Kolařík, 
Jiří Pohlodek, Radim Přádka. 

Náhradníci: 

Bohdan Chrenovský, Ladislav Peřestý, Alena Starečková st., Babora Kocmanová, Pavla Hudečková 

O kandidátech a náhradnících se hlasovalo v celku. 

Hlasování č. 9: pro 83, proti 0, zdržel se 0. Navržení kandidáti a delegáti byli všichni zvoleni. 

11. Návrhy pro jednání mimořádné a řádné výroční konference ČSTS 

1. Valná hromada ukládá delegátům navrhnout výroční konferenci usnesení, ve kterém výroční 
konference uloží nové výkonné radě vyřešení problémů s fungováním sekretariátu, jmenovitě: 
proplácení faktur, vyřizování nominací a vyřizování zahraničních porotců. 

2. Valná hromada doporučuje delegátům nepodpořit složení výkonné rady. 

3. Valná hromada ukládá delegátům navrhnout výroční konferenci usnesení, ve kterém výroční 
konference uloží nové výkonné radě změnu organizace mistrovství: 

a. rozdělení mistrovství na dva dny + začátek soutěží nejdříve v 10.00, 
b. doplnění mistrovství o kategorie dětí, 
c. návrat k systému přidělování mistrovství na základě výběrového řízení, 
d. určování podmínek a výběr pořadatele nejméně 6 měsíců před konáním mistrovství. 

O návrzích se hlasovalo v celku. 

Hlasování č. 10: pro 153, proti 0, zdržel se 0. Návrh byl schválen. 

12. Diskuse 

1. Radim Přádka navrhnul, aby divize zakoupila hodnotící systém s PDA. Podle Radka Felcmana je 
problém s aplikací soutěžních pravidel ČSTS do každého nového systému. Martin Kolařík toto 
podpořil a doplnil, že i kdyby divize PDA pořídila, zůstane problém s kompatibilitou s IS ČSTS a dále, 
že v ČSTS se aktuálně v soutěžní oblasti dějí rychlé změny, na které je obtížné v software pružně 
reagovat. 



2. Dušan Stareček upozornil, že rozdělení prací ve výkonné radě a sekretariátu je takové, že jsou 
problémy prakticky s každou oblastí. Podle Radka Felcmana je to proto, že generální sekretář je 
přetížen ekonomickou agendou, kterou na něj deleguje VpE. Martin Kolařík s Dušanem Starečkem 
oponovali, že práce sekretariátu je vždy na pokyn VR, takže za nefunkční sekretariát odpovědná VR, 
ne generální sekretář. 

13. Usnesení 

Návrh usnesení valné hromady byl přečten a účastníci valné hromady k němu neměli připomínek. 

Hlasování č. 11: pro 153, proti 0, zdržel se 0. Usnesení bylo schváleno. 

14. Závěr 

Jednání valné hromady bylo ukončeno v 22.02. 

 

Zapsal: Martin Kolařík 

 

 

Ověřovatel zápisu: Dušan Stareček 

 

 

Předseda: Linda Henzélyová 

 

 

V Kroměříži dne 24. dubna 2017 

Rozdělovník 
o Zlínská divize 
o Členové představenstva Zlínské divize 14 
o Sekretariát ČSTS   


